

No. 17146. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE ESTABLISHMENT OF AN INTERNATIONAL FUND FOR COMPENSATION FOR OIL POLLUTION DAMAGE. CONCLUDED AT BRUSSELS ON 18 DECEMBER 1971¹

N° 17146. CONVENTION INTERNATIONALE PORTANT CRÉATION D'UN FONDS INTERNATIONAL D'INDEMNISATION POUR LES DOMMAGES DUS À LA POLLUTION PAR LES HYDROCARBURES. CONCLUE À BRUXELLES LE 18 DÉCEMBRE 1971¹

ACCESSIONS

Instruments deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

13 January 1989

VANUATU

(With effect from 13 April 1989.)

24 January 1989

CANADA

(With effect from 24 April 1989.)

With the following declaration:

“The Government of Canada assumes responsibility for the payment of the obligations contained in articles 10, 11 and 12 of the Fund Convention. Such payments to be made in accordance with section 774 of the Canada Shipping Act as amended by Chapter 7 of the Statutes of Canada 1987”.

26 July 1989

CYPRUS

(With effect from 24 October 1989.)

Certified statements were registered by the International Maritime Organization on 12 January 1990.

ADHÉSIONS

Instruments déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

13 janvier 1989

VANUATU

(Avec effet au 13 avril 1989.)

24 janvier 1989

CANADA

(Avec effet au 24 avril 1989.)

Avec la déclaration suivante :

« Le Gouvernement du Canada assume la responsabilité du versement des contributions prévues aux articles 10, 11 et 12 de la Convention de 1971 portant création d'un Fonds international d'indemnisation pour les dommages dus à la pollution par les hydrocarbures. Les paiements s'effectueront conformément à l'article 774 de la Loi sur la marine marchande du Canada telle que modifiée par le Chapitre 7 des Statuts du Canada 1987. »

26 juillet 1989

CHYPRE

(Avec effet au 24 octobre 1989.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par l'Organisation maritime internationale le 12 janvier 1990.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1110, p. 57, and annex A in volumes 1140, 1153, 1196, 1198, 1208, 1225, 1265, 1286, 1323, 1355, 1391, 1406, 1428, 1492 and 1515.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1110, p. 57, et annexe A des volumes 1140, 1153, 1196, 1198, 1208, 1225, 1265, 1286, 1323, 1355, 1391, 1406, 1428, 1492 et 1515.